
 

 

Schriftelijke vragen CDA-fractie over interview wethouder over de Speeldoos 

 In het Brabants Dagblad wordt wethouder Van de Ven geciteerd in een artikel van 22 
november jongstleden. Hierover hebben wij de volgende vragen: 
 
1. In het artikel stelt wethouder van de Ven in een vergevorderd stadium te zijn voor de 
aankoop van De Speeldoos. Wanneer wordt de raad hierover geïnformeerd en wanneer 
wordt de raad hiervoor om krediet gevraagd? 
 
2. Hoe realistisch is de gestelde termijn van verkrijging eigendom uiterlijk op 1 januari 2020? 
 
3. Vanwaar deze korte termijn terwijl de raad nog niet is geïnformeerd?  
 
4. Zijn deze onderhandelingen gevoerd met het oude of met het recent toegetreden nieuwe 
bestuur van stichting de Speeldoos? Indien met het oude bestuur, hoe denkt het recent 
aangetreden bestuur hierover? 
 
5. In het interview geeft wethouder Van de Ven aan dat zijn hart uitgaat naar nieuwbouw. In 
hoeverre is de gewenste nieuwbouw geschikt voor eventuele professionele producties? En 
try-outsider, kindervoorstellingen en dergelijke. Maw, komt er bij nieuwbouw ook weer een 
volwaardige theaterzaal? 
 
6. Wat wordt de rol van het stichtingsbestuur de Speeldoos mocht de verkoop doorgang 
vinden?  
 
Wij zijn benieuwd naar de antwoorden van het college.  
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